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Finansudvalget 

 

Til: 

Dato: 

Omtryk: 

Sundhedsministeren 

8. september 2017 

12. september 2017 (ændret adressat) 

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål: 

L 216 

Forslag til finanslov for finansåret 2018. 

Af finansministeren (Kristian Jensen) 

Spørgsmål 20 

Er ministeren opmærksom på de udfordringer, der er ved at lade stofindtagel-

sesrummene overgå til kommunal forankring og finansiering, navnlig at en 

stor del af brugerne af de enkelte rum, ikke har bopæl i kommunen, og at det, 

fordi der er tale om en uvisiteret ydelse, ikke er muligt at sende regningen til 

brugerens bopælskommune, og vil ministeren forholde sig til, at et mistet 

statsligt tilskud vil gøre det vanskeligt at videreføre de gode erfaringer fra 

stofindtagelsesrummene, fordi kommunerne med de nuværende økonomiske 

rammer ikke kan opretholde de eksisterende tilbud til målgruppen? 

 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL). 

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 29. september 2017. 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til 

lov@ft.dk. 

 

På udvalgets vegne 

 

 

Joachim B. Olsen 

formand 
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